
                                                                                                                                 

 

 

26 MART 2025 TARİHLİ OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI 

SORULAN SORU VE CEVAPLAR 

Soru 1: Şirketimiz bünyesinde gerçekleştirilmekte olan GES yatırımları hakkında bilgi verebilir 

misiniz?  

Cevap: GES yatırımları ile birlikte toplamda 2.000 megawatt kapasiteye ulaşılması 

hedeflenmektedir. Ancak bu yatırımlar aşamalı olarak devreye alınacaktır. Yatırımlar 

tamamlandıktan sonra elektrik ihtiyacımızın tamamı GES’lerden sağlanabilecektir. 

Soru 2: Ermaden bünyesinde devam eden yatırımlar hangi aşamada ve ne zaman devreye 

alınacaktır?  

Cevap: Peletleme Tesisi yatırımımız ile Türkiye’nin en büyük sondaj faaliyetleri yürütülmektedir. 

Faaliyetler oldukça hızlı ve mevsim şartlarına uyumlu devam etmektedir. Sondaj faaliyetlerinin 

büyük bir kısmı tamamlanmıştır.  

Altın madeninde rezerv tespit çalışmaları devam etmekte olup, UMREK raporu sonrasında gerekli 

bilgiler kamuoyu ile paylaşılacaktır. 

Soru 3: Borsadaki fiyat hareketlerine karşı Şirket geri alım yapmayı planlıyor mu?  

Cevap: Açıklamış olduğumuz toplamda 4.000.000.000 TL tutarındaki geri alım programına ilişkin 

bugüne kadar ayrılan limitin %30’u kullanılmıştır. Geri alım kararı verilirken piyasa hareketlerinin 

kalıcı bir etki yaratıp yaratmadığı ve mevcut nakit akışı gö zönünde bulundurulmaktadır. 

Soru 4: Almanya’nın savunma ve altyapı harcamalarını hedef alan yatırım kararı sonrasında 

Şirketimize olan etkisi ne olacaktır?   

Cevap: Ana ihracat pazarımız olan Avrupa’da oluşacak talep artışı hem Şirketimizi hem de çelik 

kullanıcı sektörleri olumlu yönde etkilemesi beklenmektedir. Aynı zamanda Eurofer, mevcut çelik 

ithalat kotalarında değişikliğe gitmiştir. Yapılan değişiklikler sonrası Türkiye’nin özellikle HRC’de en 

avantajlı ülke konumunda olduğu görünmektedir.  

Soru 5: Erdemir son yıllarda negatif nakit akışı ile yönetilmektedir? Bu durum ne kadar süre devam 

edecektir?   

Cevap: Son yıllarda yüksek yatırım harcamalarının etkisiyle negatif nakit akışı görünümü söz 

konusudur. Ancak 2025 yılı büyük yatırımları bitirdiğimiz dönem olduğundan, büyük yatırımların 

tamamlanmasıyla birlikte maliyetlere pozitif etki etmesi ve buna bağlı olarak FAVÖK’te artış 

öngörülmektedir. 

 

 

 



                                                                                                                                 

 

Soru 6: 2024 yılında yapılan AR-GE harcamalarının kapsamı nedir?   

Cevap: Ar-Ge harcamalarında yeni ürün kaliteleri geliştirme ve katma değeri artırmaya 

odaklanılmaktadır. Özellikle aşınmaya dayanıklı çelik, elektrik çeliği gibi ürünlerin yeniden 

şekillendirilmesi hedeflenmektedir. 

Soru 7: Yatırım harcamaları hangi kaynaklarla finanse edilmektedir?   

Cevap: Yatırım harcamalarının bir kısmı 2024 yılında ihraç edilen Eurobond ile bir kısmı ise uzun 

vadeli yatırım kredileri ile finanse edilmektedir. 

Soru 8: 2025 yılında 4. Kok Bataryası’nın devreye alınması planlanıyor. Bu yatırımın operasyonel 

verimlilik ve maliyet avantajlarına etkisi ne olacak? 

Cevap: Geleceğe yönelik beklentilere ilişkin açıklanmış bir karar bulunmamakla birlikte ilgili yatırımın 

devreye alınması sonrasında verimliliği artırıcı ve maliyetleri azaltıcı etkisi beklenmektedir. 

Soru 9: Hisse fiyatının son dönemlerdeki performansına ilişkin düşünceleriniz nelerdir? 

Cevap: Son 2 yılda küresel çelik sektörü zor bir dönemden geçmektedir. Diğer küresel çelik 

şirketlerine kıyasla Erdemir’in operasyonel ve finansal göstergeleri pozitif seyretmektedir. 

Şirketimizin finansal ve operasyonel göstergelerine ilişkin açıklanmamış herhangi bir özel durum 

bulunmamaktadır. Hisse fiyatında gerçekleşen dalgalanmalar serbest piyasa hareketlerinden 

kaynaklanmaktadır. 

 

 

 


